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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam siq z pro6bq o zabezpieczenie irodk6w finansowych i dokonanie
wia5ciwych zmian w budiecie miasta, na wybudowanie przejicia pieszo -
rowerowego pod ulicq 5, Wyszyriskiego, aby w bezpieczny sposob potqczyi ciqg

spacerowy z Bulwar6w do Parku im H. Sienkiewicza.

Potqczenie takie umozliwiatoby w bezpo5redni spos6b dostanie siq z Bulwar6w
do parku iodwrotnie.

W chwili obecnej, aby spacerowicze i rowerzySci mogli z Bulwar6w przedostac

siq do parku, muszE pokonai kilkadziesiqt schodow i przej3d ruchliwq ulicg
S. Wyszyriskiego.

PrzejScie przy rzece Zgtowiqczce pod ul. S. Wyszyfskiego na pewno poprawi
bezpieczedstwo w tym rniejscu i niewqtpliwie uatrakcyjni rnieszkaricom te
niezwykle malownicze miejsce
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